
Skolebestyrelsesmøde  

13-12-2023 

17:30 – 20:30 
 

Agenda: 

Tidspunkt Punkt Ansvarlig 

17:30 

Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, medarbejderrepræsentant, 
SFO, skole og forældre 
 
Elever 

• Eleverne ønsker et hyggerum til udskolingen. Elevrådet er i gang med at finde 
ud af, hvordan det kan lade sig gøre. Ledelse og personale bakker op om 
tanken og vil gerne arbejde med.  

• I fælleselevrådet har man to mærkesager, mobilpolitik og kortere skoledage. 
En del elever vil gerne have telefonerne i undervisningen og vil gerne have 
kortere skoledage.  

• Juvel skal med fælleselevrådet til Hvidovres venskabsby Tuusala 
 
Ledelse 

• Skolen har modtaget et nyt lærred og projektor i teatersalen. Den nye projektor 
lyser med 10.000 lumen hvilket betyder en kæmpe kvalitetsforøgelse af 
billedet.  

• Kreagangen. Der er et arbejde i gang med at finde en løsning for den 
difference i pris, der er mellem bevilling og pris.  

• Toiletter og afløb. Et af de nye toiletter har ikke fået anlagt afløb i gulvet til 
overløbsvand fra vaskene. Der har derfor været oversvømmelser ud på 
gangen i forbindelse med en stoppet vask. Der skal derfor anlægges et afløb.  

• Vi ønsker et tættere samarbejde med Hvidovre Ungdomsteater, ligesom vi skal 
mødes om logistik og planlægning.  

• Vi indskriver mange elever for tiden.  
 
 

Alle 



Formand 

• Intet 
 
Medarbejdere 

• Personalet er fortsat presset, men på den anden side er der ved at være en 
god stemning. Vi kan bl.a. se det ved, at der er 72 tilmeldte til julefrokosten.  

 
SFO 

• Intet 
 
Skole og forældre 

• Maria fortalte om mødet, hvor alle skoler havde mulighed for at fortælle om, 
hvordan man som skole arbejder med Kommunalbestyrelsens pejlemærker for 
skolerne.  

 
 

18:15 
Aftensmad 
 

Alle 

18:30 

Mobilpolitik: Chromebooks og SFO? 

• Bestyrelsen ønsker at drøfte praksis i SFO’en, så der er en sammenhængende 
mobilpolitik for både skole og fritid.  

• Skolen skal forholde sig til brugen af Chromebooks, så brug af spil og 
uhensigtsmæssige hjemmesider stoppes. Det er personalets opgave at 
kontrollere den måde eleverne bruger chromebooks på.  
 
Lærerne i udskolingen har en fælles drøftelse af, hvordan lærergruppen samlet 
bakker op om ordentlig brug af chromebooks.  
 
E-bøger på chromebooks er fortsat et pædagogisk valg, der foretages af 
personalet. E-bøger er fortsat et godt og nødvendigt værktøj, f.eks. ordblinde 
elever.   
 

 

Marcel 

18.45 

Opsamling på kontaktforældremøde 

• Det var endnu en gang et godt møde med masser af gode spørgsmål og 
dialog.  
 

Henrik, Niclas & Marcel 



Martin, far til elev i 1. klasse meldte sig som formidler/repræsentant i forhold til 
havnen, kreagangen og hallen.  
 
 

 

19:00 

Digital Dannelse – Status 

• Bestyrelsen ønsker en samlet plan for et fortsat arbejde med forældrenes rolle 
i digital dannelse.  
 
Skolen vil gerne præsentere en plan for, hvordan en drøftelse blandt forældre 
kan faciliteres.  
 
Bestyrelsen afsætter tid til at afdække temaet på næste møde.  

 

Henrik + Gruppe 

19:15 

Status på skolens udviklingsplan 

• Styregruppen er i gang med at gennemse projektplanen, så ikke aktive tiltag 
fjernes fra planen. Der arbejdes også videre med processen for den 
sammenhængende skolestart (overgang ml. 0. og 1. klasse) 

 

Henrik + Gruppe 

19:30 

Budget 2023 

• Budget 2023 ser fint ud. Vi regner med at regnskabet for 2023 går i nul.  

• Henrik fremlagde tal for budget 2024. Vi har fået en varig budgetforøgelse på 
3.8 millioner kr. som bl.a. er brugt på to nyoprettede stillinger, en forventet 
lønstigning på ca. 1 million, samt de varslede besparelser. Prognosen for 2024 
er fortsat usikker.  

 

Henrik 

19:45 

Fremlægge antal og årsager til udmeldinger (ikke elevnavne) 

• Henrik gennemgik tallene. Fra skoleåret 2023-2024 er den altovervejende 
årsag til at forældre flytter deres barn fra skolen, at man tilvælger en anden 
skole, selvom forældrene har været tilfredse med Langhøjskolen.  

 

Henrik 

20:00 

Skolens udviklingssamtale – Skal vi forberede noget? 
 
Henrik gennemgik oplægget fra ledelsen. Henrik sender oplægget til Ole som oplæg til 
samtalen.  
 

Henrik 

20:15 Evaluering af bestyrelsens arbejde  Alle 



”Fik vi snakket om det rigtige?” 
 

20:25 

Evt. + input til kommende nyhedsbrev 
 
Skal bestyrelserne på Engstrandskolen og Langhøjskolen evt. holde et fælles møde? 
 
Ja, hvis der findes emner, der kan være interessante at drøfte på tværs af skolerne.  
 

Alle 

 
 

Forberedelse/kommentarer: 
 
Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse: 

• Kontaktforældre på Langhøjskolen 
 

Emner til bestyrelsen fra Kontaktforældrene 

• Uhensigtsmæssig skærmbrug ud af skolen (Spil, fjernsyn til frokost mv.) 

• Behov for ekstra fokus på drenge, når der dannes nye klasser i 6. klasse 

• Sammenlægningen på 6. årgang. Hvorfor? Ressourcer til det? Behov for mere støtte 

• Kvalitet af skolemad 

• Aula retningslinjer for mængden af kommunikation på tværs af SFO, Klub, Skole, Kommune osv. 

• Mobilpolitik i SFO 
 

Følgende punkter til kommende nyhedsbrev: 
 
 
 


